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STOCKSUND
Länge har det varit tal om att 
bygga om på parkeringsplat-
sen vid Villavirondellen, som 

2020 kom ett förslag från 
en privat aktör om att bygga 
ett 50-tal lägenheter. Utöver 
det ville kommunstyrelsen 
även inhysa en handelslokal 
och titta på möjligheter att 

Ett förslag som kommun-
styrelsen röstade igenom, 
men som mötte motstånd 
från oppositionen.

Protesterna �ck gehör 
och planen skrotades. Under 
våren förra året fattades ett 
beslut om att börja om från 
början och ta in anbud från 

byggas på plätten.
Nu i januari har Danderyds 

kommun hämtat in enkätsvar 
om projektet, där danderyds-
borna fått tycka till.

”Ska passa in”
Mitt i Danderyd pratade 
med några Stocksundsbor. 

får bli för stort och att det ska 
passa in i stadsmiljön.

-
ni i utformningen. Det får inte 

bli en koloss och skymma sik-
ten, säger Christer Holmberg 
som bor vid Ovala parken.

Många tycker att det är 
viktigt att Cedergrenska tor-
net inte skyms.

Christer tar även upp 

– Stocksunds station måste 
behållas, det är viktigt.

Bevara stationen
2021 lade regionen fram för-
slaget att lägga ner stationen, 
något som bemöttes med kri-
tik från kommunen.

Ulf Dahlin har jobbat som 
fastighetsskötare i Stocksund 
i många år och känner många 
i området. Han är inne på 
samma spår som Christer 
Holmberg. Det är positivt 
med nybygget om det kan 
leda till att regionen drar 
tillbaka förslaget att stänga 
stationen.

– Det är många som är 
oroliga att stationen ska tas 
bort. Många är beroende av 
den, säger han.

byggplan för entrén.Hur det 
kan bli får Stocksundsborna 

 ni timmok  negardib rän es
under anbudstävlingen, vars 
datum ännu inte är bestämt.

Claës Breitholtz (M), ord-

förande i miljö- och stads-
byggnadsnämnden, tror att 
tävlingen startar under året.

– Vi vill ha en dialog. Det 
är det viktiga budskapet nu.

Bygg för äldre och unga
Åsa Mårtensson bor på 
Bengt Färjares väg. Hon är 
positiv till att det händer 

 .tedårmo i  togån
– Parkeringen används ju 

inte. Det är bara bra att det 
blir något. 

Olle Hansson tror det är 
en fördel att bygga för äldre 
och unga.

– Det är grupper som 
behöver  bostäder. 

Utöver det vill han se att 
man tänker på grönskan.

– Vi vill ju kunna se från 
där vi bor när solen går ner 
över Ovala parken.

Anton Kyhlbäck

Ulf Dahlin och hunden Axel i väntan     på tåge

 ◗Stocksundsborna tycker till om hur de tycker att 
”Stocksunds  entré” ska bli.  
   – Vi vill kunna se när solen går ner över Ovala parken, sä-
ger Olle Hansson.

Enkät
 ●Danderyds kommuns enkät  

pågick fram till 31 januari, 
som kommer vara med  
i underlaget till anbudstäv -
lingen. När tävlingsförsla -
gen har kommit in kommer 

allmänheten kunna lämna 
synpunkter även på dessa, 
meddelar kommunen.

 ●När det vinnande förslaget 
kan presenteras är oklart.
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” Vi vill ju 
kunna se 

från där vi bor när 
solen går ner över 
Ovala parken.

Stocksundsborna:  

Stocksundsborna vill inte 
att ny bebyggelse skymmer 
Cedergrenska tornet. 
 FOTO: MOSTPHOTOS

Alexander vann pris i Schweiz
DANDERYD Den internationella danstävlingen Prix de 
Lausanne avgjordes förra helgen. 

Nyligen kunde Mitt i Danderyd berätta om balett-
dansare Alexander Mockrish från Danderyds som 
skulle delta i tävlingen.

Ingen svensk balettdansare tog pris i de ordinarie 
elva kategorierna som sponsras av olika dansskolor.

Alexander blev dock en av två som tog hem ett sti-
pendiepris i kategorin ’Contemporary Dance Award’, 

är en sommarkurs i modern dans.

Danderydsbon Alexander Mockrish kammade hem 
ett stipendiepris i Lausanne.  FOTO: MIKAEL ANDERSSON

“ Flytta på pråmen en bit o 
begär nytt bygglov

FÖRESLÅR läsaren Birgitta på Facebook för Tranbärs 
förskola vars tillfälliga bygglov snart går ut.

SD vill införa invånarträ�ar
DANDERYD Sverigedemokraternas gruppledare 
Christer  Erestål föreslår i en motion till kommunfull-
mäktige att Danderyds kommun bör införa regel-

En anledning till det är att han menar att distansen 
ökat mellan invånare och beslutsfattare i demokratin 
i Sverige.

”I Täby centrum kan de politiska partierna, om de 
vill, möta kommuninvånarna och prata kommun-
politik. Mötena i Täby sker en gång i månaden på en 
lördag”

I motionen föreslår han att mötena kan anordnas 
någonstans i Mörby centrum.

Helena Reje under föreläsningen på Djursholms 
ridklubb.  FOTO: ALWAYS MIND

Ridklubb fick lära sig om psykisk ohälsa
DJURSHOLM Mitt i har tidigare berättat om Helena 
Reje som föreläser om psykisk ohälsa och har skrivit 
en första hjälpen-manual kring psykisk hälsa.

Förra helgen var hon på besök på Djursholms rid-
klubb och höll en workshop för ett 80-tal personer.

hjälpen och hur man enklare kan upptäcka psykiskt 
mående i sin omgivning. Det blev en uppskattad helg, 
enligt arrangörerna.

storgrupp och i gruppövningar”, skriver Helena Reje 
till Mitt i.

VISSTE DU ATT... journalisten Stig Dagerman i år skulle 
fyllt 100 år? Han dog 31 år gammal 1954 och bodde 
då i Enebyberg.

OMTAG. Utdraget bostadsprojekt kan snart dra i gång

Vårdanställd misstänkt för våldtäkt

NORRORT
En tidigare anställd miss-
tänks för våldtäkt, alternativ 
sexuellt utnyttjande av per-
son i beroendeställning, och 
sexuellt ofredande. 

Enligt utredningen ska 
händelserna skett för några 
år sedan, men anmäldes 

-

dagats av ett anonymt tips till 
en chef. I december väcktes 
åtalet vid Attunda tingsrätt.

Kammaråklagare Alexan-
dra Adler vill inte gå in på 
detaljer.

– Jag vill inte föregå den 
här rättegången på något sätt.

Varför då?
– Det är ett känsligt ären-

de. Generellt när man talar 
om sexuell brottslighet så är 
vi restriktiva, med hänsyn till 
alla inblandade.

Enligt stämningsansökan 
ska den misstänkte vid ett 

en patient som befunnit sig 

i en särskilt utsatt situation. 
Detta samtidigt som hen job-
bade på en vårdmottagning.

Hen misstänks även för 
att ha ofredat ytterligare en 

person vid ett senare tillfälle.
Under utredningen har 

både kollegor och patienter 
som uppgett att den anställde 

sig patienter och kollegor på 
ett olämpligt sätt.

Ett tiotal personer, inklu-
sive chefen, som anmälde 
händelsen, är kallade som 
vittnen. Den misstänkte job-
bar inte längre kvar på avdel-
ningen. 

Mitt i har sökt den miss-
tänktes advokat för en kom-
mentar. I förhör har den 
misstänkte nekat till brott.

Anton Kyhlbäck

Elva vittnen är kallade 
till en rättegång i ett fall 
där en tidigare anställd 
misstänks för våldtäkt 
och sexuellt ofredande 
på en vårdavdelning  
i norrort.

I april är rättegången 
planerad att hållas på 
Attunda tingsrätt.
 FOTO: TOMAS STARK
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